
ENGLISH

1. Charge

2. Pair 

3. Connect

Charge the headsets with the included magnetic charging cable. The LED 
indicator will turn from red to blue when charging is complete.

While your headsets and cellphone are connected.

Start with your headsets off. Enter pairing mode by pressing and holding 
volume+ until ASC100 series says “pairing” and the LED indicator flashes 
red and blue.

Open your device’s Bluetooth® menu and select “ASC100 series by 
AfterShokz”. ASC100 series says “connected” and the LED indicator will 
flash blue one time.

PTT/Multifunction

Play/Pause Single click One beep

Next song Double click when 
playing music One beep

Previous song Triple click while 
playing music One beep

Answer call Single click Two beeps

End call

Answer the call waiting and 
hand up current call

Single click One beep

Hold for 2s One beep

Reject a call Hold for 2s One beep

No promptActivate voice assistant Hold for 2s

Call back the last number Double clicks when standby “To call the last number”

Function Action Voice Prompt

Function Action Voice Prompt

How to Set Up ASC100 Series
“Welcome to AfterShokz”Power ON Press and hold on-off key for 2s

Power OFF “Power off”Press and hold on-off key for 3s

Press and hold both buttons for 
2s while on a call

Press and hold both buttons for 
3s while playing music

Press and hold Volume -  
button for 2s

Press Volume + or Volume - button

Mute “Mute on” or “Mute off”

Switch EQ “EQ switch”

“Battery high/Battery medium/
Battery low or please charge”

Adjust volume One beep

Check battery 
Status

LED Indicator

Solid red Charging

Solid blue Charging complete

Flashes red and blue Pairing mode

Flashes blue Incoming call

Flashes red every two minutes Low battery

Storage and Maintenance

NFC Function ( Near Field Communication) 

Headsets support NFC pairing.
1. Setting headsets to ON mode or Pairing mode.
2. Putting the area of headsets with NFC sign close to NFC detection area of mobile 
    phone or wireless adapter.
3. Blue light will flash one time once headsets were paired successfully, with the voice 
     notifying “connected”.

Charging Warning System

Headsets has liquid residue detecting function. If there is liquid residue like sweat on the 
charging port when being charged, headsets will flash red-blue light, headsets core will 
vibrate with “Beep---”warning. After liquid residue being removed, warning will stop, 
headsets can be charged normally.

Volume + / On-off ; Volume -

· When headsets are paired, music and phone call will be played by headsets.
· When headsets are unpaired, music and phone call will be played by mobile 
  phone / mobile terminal.

Wearing

Part number ASC100 20Hz~20KHz

Headsets Specification

Speaker

Frequency

Bone conduction speaker

Bluetooth® Version

Microphone type Dual DSP
noise canceling mic

Bluetooth® v5.0

Warranty

Weight

Battery

2 years

32 g

Up to 10 days

2402MHz~2480MHz

4 dBm

A2DP, AVRCP, HSP, HFP

Bluetooth® working frequency range:  

Maximum RF output power

Continuous play Standby time

Compatible profiles

Battery capacity

Charge voltage

Speaker impedance

5V±5%

8.5ohm±20%

Water resistance IP55

170 mAh

Lithium Battery

Up to 8 hours

Charge time 90 mins

Bluetooth® range 10 m

PTT/Multifunction

Microphone 1

Magnetic Charging Port

LED Indicator

Microphone 2

Volume

Power

1. Headsets should be put in cool dry place, working in temperature from 0 to 45   
    degree centigrade. Working in environment supercooled, superheated or 
    excessive humidity may limit the working time and shorten the battery’s life. 
2. After being stored for a long time, please charge it before use again. Play with
    excessive volume may lead distortion of sound, and even hurt your hearing.
3. Please clean headsets with soft dry cloth.
4. Please don’t charge it immediately after exercising, in case the sweat residue in  
     the charging port damage the headsets circuit.
5. Keeping the charging port dry will reduce the possibility of damaging the headsets.

Restore Factory Setting 
Enter into paring mode, press the PTT/multifunction button, volume +, and volume - 
button at the same time for 3 seconds, until you hear the notification tone and feel 
the vibration.

Contact Us
3300 N Interstate Hwy 35, Austin, TX 78705, US
www.aftershokz-communications.com 
Factory: Shenzhen Voxtech Co., Ltd.
Address: Floors 1-4, Factory Building 26, Shancheng Industrial Park, ShiyanStreet, 
Ban'anDistrict, Shenzhen, Guangdong, China
Phone number: 400-6830-858

Our company promises that in normal use, operation and maintenance conditions, we 
will gives two years of free warranty. Please contact the local dealer for more help.

Services

Please do not discard the electronic parts together with your daily garbage. In some 
countries and regions, departments have been set up to sort and collect discarded 
electronic products. Please consult local authorities for more details.

Product Scrap Treatment

User Guide



(2) this device must accept any interference received, including interference that may cause undesired operation.

This device complies with Part 15 of the FCC rules.Operation is Subject to the following two conditions:
(1) this device may not cause harmful interference, and 

Changes or modifications not expresslyapproved by the part responsible for the compliance could void the user's authority to operate the equipment.



LED 指示灯

红色（常亮） 充电中

蓝色（充电完成） 充电完成

红蓝交替闪烁 配对模式

蓝色（闪烁） 来电

每隔两分钟闪烁红灯 电量低

耳机处于佩戴状态时，音乐及电话通过耳机播放 耳机处于未佩戴状态时，
音乐及电话通过手机（手持终端）播放

佩戴

本产品支持通过 NFC 方式进行配对连接。
 
1、 设置耳机进入开机模式或配对模式
2、 将耳机 NFC 标识区域靠近手机（或无线适配器）NFC 检测区域
3、 配对成功，蓝灯闪烁一次，听到语音提醒“已连接”

一触即连（NFC） 进入配对模式，按住多功能键，音量+键和音量-键 3 秒，直至听到两声提示音并
感受到振动。

恢复出厂设置

3300 N Interstate Hwy 35, Austin, TX 78705, US
www.aftershokz-communications.com 

生产厂商：深圳市韶音科技有限公司
地址：深圳市宝安区石岩街道浪心社区石新社区山城工业区 26 栋厂房一层至四层
电话：400-6830-858

如何联系我们

本设备具有液体残留检测功能。充电时，如充电接口有汗水等液体残留，设备将会有
" 红蓝灯"闪烁，耳机芯振动并发出"滴滴"警示音。请擦干设备充电口上液体，提示音会
自动解除，设备可恢复正常充电。

充电警示系统

存储和维护

保修

重量

电池

2 年

32 克

10天

2402MHz~2480MHz

4 dBm

A2DP, AVRCP, HSP, HFP

蓝牙工作频率范围

最大输出功率

持续播放 待机

蓝牙协议

电池容量

充电电压

麦克风阻抗

5V±5%

8.5ohm±20%

安全防护等级  IP55

170 mAh

锂电池

8小时

充电时间 90分钟

型号 ASC100 20Hz~20KHz

扬声器

频段

骨传导扬声器

蓝牙版本

麦克风类型 双降噪麦克风

Bluetooth® v5.0 蓝牙连接距离 10 m

在耳机与手机完成配对后

PTT/ 多功能键

播放/暂停音乐 单击 一声提示音

下一首歌曲 歌曲播放时双击 一声提示音

上一首歌曲 歌曲播放时三击 一声提示音

接听电话 来电时单击 两声提示音

挂断电话

接第二个来电，
同时挂断当前通话

通话时单击 一声提示音

按住2秒 一声提示音

拒接来电 按住2秒 一声提示音

设备提示音唤醒语音助手 按住2秒

拨打上一次通话 待机时双击 “拨打上一个电话”

功能 操作 语音提醒

在耳机与手机完成配对后

音量加/开关键 ;  音量减

开机 按住开关键2秒 “欢迎使用韶音骨传导耳机”

关机 按住开关键3秒 “已关机”

静音 通话时同时按住音量加、减键 2 秒 “静音开”或 “静音关”

切换 EQ 播放音乐时同时按住音量加、减键 3 秒 “音效切换”

检查电池电量

调整音量

按下音量减键 2 秒 “电量高”、“电量中等”、
“电量低”或“请充电”

按下 音量加 或 减键 一声提示音

功能 操作 语音提醒

耳机规格

我司承诺，本产品在正常使用、操作与维护条件下，出现材料或制造工艺方面的
缺陷，两年 内免费保修，请与当地的经销商联系。

服务

请不要将此电子配件产品与你的日常生活垃圾一同报废处理。在一些国家和地区，建
立有专 门分类收集处理废弃电子产品的部门。详细信息请咨询当地相关部门。

产品的报废处理

简体中文

1. 充电

2. 配对

3. 连接手机
选择 打开手机蓝牙设置，选择 “ASC100 series By AfterShokz”， 听到
语音提醒 “已连接”， 配对成功，蓝灯闪烁一次。

设置你的 ASC100系列

通过磁力充电线充电, 充电完成后指示灯显示由红色变成为蓝色。

按下开关键5秒进入配对模式，指示灯红蓝交替闪烁，耳机提示“正在配对”。

· 耳机应当存放在阴凉干燥处。工作温度应在 0～45℃。工作在过冷、过热或过度潮湿 环
    境可能会缩短电池的寿命。
· 存储很长一段时间后，请在使用前再次充电。过高音量下听音乐可能会损伤您的听力，
    声音也可能会失真。

· 请用柔软的干布清洁耳机。
· 运动过后请不要立即充电，以免充电口里面可能残留的汗水导致耳机电路损伤。
· 充电之前保持充电口干燥会降低耳机损坏的风险。


